
Zápis z 34. zasedání zastupitelstva Městské části Opava 
-Komárov konaného dne 6. listopadu 2017 v 18.15 hod. 
v zasedacím sále Obecního domu v Opavě-Komárově 
 
Přítomni: Ing. L. Měch, ing. J. Bittner, K. Neuwirth, Mgr. Bc. M. Trulej, ing. D. Kozárková, 
V. Vicherek, R. Dedek, ing. T. Měch – do bodu Kontrola usnesení 
 
Omluveni: Bc. E. Murová, L. Říčná, K. Kukelka, od bodu Finanční zpráva ing. T. Měch 
 
34. zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch. 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu 
Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele. 
Ověřovateli zápisu byli ustaveni ing. J. Bittner a ing. D. Kozárková a zapisovatelkou  
ing. D. Kozárková. 
 
PRO 8         PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
2. Schválení programu 
Po zahájení byl schvalován program uvedený v pozvánce. Z důvodu účasti občanů k bodu 7 
byl tento bod předřazen před bod Kontrola usnesení. 
 
PRO 8       PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
3. Varianty obchvatu Komárova 
Starosta seznámil zastupitele a občany se současnou situací týkající se variant obchvatu 
Komárova. Zdůvodnil vydání letáku Zastupitelstvem MČ Komárov k řešení dopravy 
v Komárově a vysvětlil jeho obsah. Zaměřil se na rozbor 3 variant – průtah a 2 obchvatové 
varianty „sever“ a „jih“. Zdůraznil, že o výsledné variantě rozhodnou výsledky 3 prvků – 
Studie EIA (posouzení vlivu na životní prostředí), ekonomické posouzení a stanoviska 
dotčených orgánů (ministerstva, Krajský úřad MSK).  
Rovněž informoval o schůzce zastupitelstev Komárova a Suchých Lazců, která se konala 
1.11.2017 v Suchých Lazcích. Zastupitelé si vzájemně vysvětlili postoje obou městských částí 
a shodli se na preferování varianty „sever“. MČ Komárov je však v jiné situaci než MČ Suché 
Lazce, protože na rozdíl od Suchých Lazců se v Komárově musíme každodenně  potýkat 
s problémem neúnosné dopravy na Ostravské ulici, a proto potřebujeme urychleně řešit 
obchvat Komárova.  
Dále starosta informoval o jednání na KÚ MSK, jehož výsledkem byla informace, že KÚ 
MSK při rozhodování musel respektovat rozhodnutí dotčených orgánů.  
Projednávání bodu se zúčastnilo 12 občanů Komárova. Většina z nich nesouhlasila 
s variantou „jih“ z důvodu zamezení rozvoje Komárova jižním směrem, z obavy rozšíření 
průmyslu v napojení na plánovanou komunikaci a z narušení oddechové zóny. Část občanů se 
vyjádřila k tomu, že bydlení kolem silnice I/11 je z důvodu hluku a špatného ovzduší již 
neúnosné a žádají urychlené řešení. 
Starosta na závěr diskuze zdůraznil, že pokud dojde k zablokování varianty „sever“ nebo 
„jih“, celý proces se dostává znovu na začátek a dopravní zatížení zůstane v Komárově  
ve stávajícím neúnosném stavu. 



Zastupitelé po diskuzi vzali na vědomí vývoj situace ohledně variant obchvatu a přijali 
usnesení, že preferují variantu „sever“, pokud se stane tato varianta nereálnou, nebudou 
blokovat jižní variantu obchvatu Komárova. 
 
PRO 8         PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
4. Kontrola usnesení z minulého zasedání 
Byla provedena kontrola usnesení z minulého zasedání. Úkoly z minulého zasedání byly 
průběžně plněny. 
Zastupitelstvo bere na vědomí kontrolu usnesení. 
 
5. Finanční zpráva 
Zastupitelé byli seznámeni se stavem hospodaření za leden až říjen 2017 a skutečností 
k 31.10.2017. 
Rozpočet na rok 2017 byl schválen ve výši 5.691,00 tis. Kč a upraven na 8.659,0564 tis. Kč. 
Na základě schválení Závěrečného účtu byl rozpočet navýšen o částku 2.853,00 tis. Kč jako 
rezerva z minulých let. Další úpravy ve výši 84 tis. Kč je z důvodu dotace na VPP a 30 tis. Kč 
na zajištění hasičské soutěže O pohár primátora. Do příjmů bylo vybráno 155,6712 tis. Kč  
a ve výdajích vydáno 3.757,98681 tis. Kč. 
Zastupitelé byli seznámeni s úhradou faktur za říjen 2017. 
 
PRO 7       PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
6. Smlouva o zimní údržbě s Technickými službami Opava s.r.o.  
Jako každoročně se jedná o schválení smlouvy o zajištění zimní údržby v zimním období 
2017-2018 se společností Technické služby Opava, pro kterou se zajišťuje úklid chodníků dle 
operačního plánu údržby. 
 
PRO 7       PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
7. Odměny zaměstnanců 
Starosta navrhl udělit zaměstnancům ÚMČ Komárov pololetní odměny za kvalitně 
provedenou práci. 
Zastupitelé schvalují odměny zaměstnancům ÚMČ dle přílohy. 
 
PRO 7       PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
8. Posunutí termínu realizace akce „Stavební úprava zastávky MHD Oasa v Komárově u 
Opavy“ 
Starosta informoval, že se zdrželo ohlášení stavby „Stavební úprava zastávky MHD Oasa 
v Komárově“ z důvodu, že ŘSD zaslalo až po 60 dnech Smlouvu o právu provést stavbu, 
kterou musela schválit RSMO a podepsat primátor. Dle sdělení zhotovitele, z důvodu zdržení 
ohlášení stavby, klimatické podmínky již nedovolí provést stavbu do konce roku 2017. 
Zhotovitel žádá souhlas ZMČ Komárov o posunutí realizace stavby na jarní měsíce 2018.   
 
PRO 7        PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
 
 
 



9. Žádosti, stížnosti  
 
A. Žádost k vyjádření záměru stavby 
Starosta předložil žádost o rozšíření distribuční soustavy elektřiny – provedení elektrického 
vedení do areálu bývalého Balakomu po trase nově zrekonstruovaného chodníku. Po diskuzi 
se zastupitelé dohodli nesouhlasit se záměrem stavby „Opava, Podvihovská 2 OM, rozšíření 
kNN“ na pozemcích parcely č. 661 a 969/1 k.ú. Komárov u Opavy, a to z důvodu zásahu  
do nově zrekonstruovaného chodníku a bezbariérové zastávky MHD a navrhli  jinou trasu pro 
pokládku elektrického kabelu. 
 
PRO 7      PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
10. Informace, připomínky a podněty 
 
A. Uzávěrka občasníku Komárek 
Příspěvky do vánočního čísla Komárka se přijímají do 2.12.2017. 
 
 B. Poděkování HZS za zásahy při vichřici  29.10.2017 
Velitel Krajského hasičského záchranného sboru v Ostravě zaslal poděkování JSDH Komárov 
za aktivní zásahy 29.10.2017 a následující dny, kdy náš region postihla vichřice. 
 
C. Vánoční koncert žáků ZŠ a MŠ Komárov a vánoční jarmark 
Tradiční vánoční koncert žáků ZŠ a MŠ Komárov spojený s vánočním jarmarkem se bude 
konat ve čtvrtek 21.12.2017. Zastupitelé se dohodli na stejném rozsahu vánočního jarmarku 
jako v minulých letech. 
 
 D. Maškarní ples 2018 
Starosta navrhl uspořádat v roce 2018 tradiční maškarní ples pro děti. Zastupitelé návrh 
starosty podpořili. 
 
E. Odpadkové koše na psí exkrementy 
Zastupitel K.N. navrhl rozmístění více odpadkových košů na psí exkrementy v Komárově. 
Bude konzultováno s pracovníky  Technických služeb Opava s.r.o. . 
 
 
11.  Závěr 
Příští zasedání ZMČ se bude konat v pondělí 4. prosince 2017. 
 
Zapsala: Ing. Drahomíra Kozárková 
 
Opava-Komárov  9. listopadu 2017 
 
Ověřili: 
Ing. Jiří Bittner 
 
Ing.Drahomíra Kozárková 
 
Ing.Lumír Měch - starosta 
 
 


